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VERSLAG WERKGROEP ARCHIEF & INFORMATIE 
////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////// 

Datum: 6 september 2022 

Aanwezig: Ilse Baert (WVG), Thomas Callens (EWI), Laura De Caluwé (OMG), Charlotte Debruyne (HFB), 

Niels Dekesel (FB), Koen Dobbelaere (HFB), Sarah Macquoy (KB), Sofie Roebben (VVP / Provincie 

Antwerpen), Quincy Oeyen (HFB, voorzitter), Bart Sas (VVBAD / stad Turnhout), Jana Van Bouwel (HFB), 

Vania Vande Voorde (OV), Henk Vanderstraeten (ADV). 

Voorzitter: Quincy Oeyen 

Verslaggever: Jana Van Bouwel 

 

//////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////

 

De presentaties en bijlagen zijn te raadplegen op SharePoint. 

1 GOEDKEURING SUBSTITUTIEPROCEDURE (QUINCY OEYEN) 

Beslissing: de Werkgroep keurt de substitutieprocedure i.k.v. substitutie DigiPost goed.  

Er zijn twee vragen ontvangen en verder is er geen feedback op het document gegeven.  

• Entiteiten zijn niet verplicht om de documentenkluis te gebruiken. De logging kan ook opgevraagd 

worden. Integratiemogelijkheden zijn vermeld op website van DigiPost. Een entiteit kan er perfect 

voor kiezen dat de data in eigen systeem wordt bewaard, en die bijvoorbeeld dan vervolgens in het 

E-depot laten terechtkomen. 

• Als een poststuk gedownload wordt, wat gebeurt er met de metadata dan? 

o De metadata wordt niet mee gedownload, aangezien dit als een vervelend iets beschouwd 

werd door de eindgebruikers tijdens het pilootproject. 

o HFB kan het downloaden van de metadata/logging weer activeren. 

o Een kleine vooruitblik op de komende release: er wordt bekeken om de logging via een 

aparte download knop te downloaden. 

2 DIGIPOST: AANGEPASTE TIMING – STAND VAN ZAKEN 

(QUINCY OEYEN) 

Alle informatie over de gedetailleerde timing is in de presentatie opgenomen. In het verslag zijn enkel de 

gestelde vragen en de antwoorden opgenomen, samen met extra info bij de slides. 

https://vlaamseoverheid.sharepoint.com/:f:/r/sites/informatie_vlaanderen/DV/StuurICT/Dossiers/Archief%20en%20Informatiebeheer/20220906?csf=1&web=1&e=QR0sKh
https://www.vlaanderen.be/informatiemanagement/informatie-digitaliseren/digitalisering-inkomende-post/aflevermethodes-digipost
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• Vanaf volgende week gaat HFB het gesprek met VTC over de opmaak DPIA. Er wordt finaal 
teruggekoppeld via de Juridische werkgroep en er zal ook schriftelijk aan deze werkgroep 
gecommuniceerd worden. 

• Exacte datums voor de opstart in de gebouwen worden nog gecommuniceerd: globaal mag je 
uitgaan vanaf Q1 2023. 

Er is tijdens de zomer een volledig nieuwe website uitgewerkt voor DigiPost. Je vindt de link hier en ook in 

de presentatie. 

Belangrijk: oproep naar scanprojecten.  

• Eender welk scanproject met fotomateriaal, ingebonden papier, papier, … kan afgedekt worden.  
• Scanning kan zowel substitutieconform als met het overdragen van de papieren dossiers naar 

Archiefdepot Vilvoorde.  
• HFB rekent geen hiervoor enkele tijdskost door aan klanten. Het enige wat doorgerekend wordt is 

de kost voor het scannen per pagina (dit is hetzelfde alsof je een poststuk laat scannen).  
• Deze projecten starten vanaf september. 
• Meer info: Uitvoeren van Scanningsprojecten | Vlaanderen.be 

3 WIJZIGINGEN BESTUURSDECREET (QUINCY OEYEN) 
Vertrouwelijk. 

4 UITROL SERIEREGISTER – 2022-2024 (KOEN DOBBELAERE) 
Vertrouwelijk. 

5 ZELFEVALUATIE-INSTRUMENT INFORMATIEBEHEER – 

STAND VAN ZAKEN (JANA VAN BOUWEL) 

Twee van de drie workshops voor de modules van archief- en informatiebeheer hebben plaatsgevonden. 

De workshops voor de modules Informatieveiligheid – privacy, voor procesbeheer en voor openbaarheid 

worden georganiseerd in de loop van september.  

Expertise vanuit de werkgroepen Juridische zaken/AVG en vanuit Informatieveiligheid is gevraagd. De 

oproep naar geïnteresseerden wordt verbreed naar informatiebeheerders van de VO (via het informele 

overleg van informatiebeheerders). 

Doel is om na afloop van de workshops een feedbackronde te organiseren op de finale versie van de 

indicatorenset en te bekijken of en hoe de indicatoren moeten aangepast worden om ze bruikbaar te maken 

voor lokale besturen. 

https://www.vlaanderen.be/informatiemanagement/informatie-digitaliseren/digitalisering-inkomende-post
https://www.vlaanderen.be/informatiemanagement/informatie-digitaliseren/digitalisering-inkomende-post/uitvoeren-van-scanningsprojecten
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6 NIEUWE WEBPAGINA’S INFORMATIEMANAGEMENT (JANA 

VAN BOUWEL) 

De website van informatiemanagement is herwerkt: www.vlaanderen.be/informatiemanagement Eén van 

de doelstellingen hierbij was ook om het aantal aparte webpagina’s te verminderen met het oog op een 

betere beheersbaarheid en onderhoud. 

Feedback vanuit de Werkgroep is welkom en mag bezorgd worden tegen vrijdag 16 september. Wat 

ontbreekt er nog? Zijn er suggesties, aanvullingen, opmerkingen, …? 

• Noteer in Excel op SharePoint Werkgroep Archief & Informatie 
• Mail (vermeld indien van toepassing de relevante URL!) naar jana.vanbouwel@vlaanderen.be of 

informatiemanagement@vlaanderen.be  

7 MIGRATIE DEPOTBEHEERAPPLICATIE IN VILVOORDE – 

STAND VAN ZAKEN (CHARLOTTE DEBRUYNE) 

De presentatie bevat alle benodigde info. Hieronder worden de belangrijkste vragen en punten tijdens de 

bespreking weergegeven: 

• Er worden nog entiteiten gezocht die kandidaten zijn om te starten met de migratie (voor november 
en later). 

• Belangrijke oproep om de vereiste opleidingen actiever bij te wonen. Er zijn momenteel slechts 11 
van 43 entiteiten die deze gevolgd hebben. 

o Er wordt een mogelijk issue met de bevestigingsmail gesignaleerd. Actie: HFB kijkt dit na. 
o Hieronder nog de directe linken naar de volgende opleidingsmomenten: 

▪ 12 oktober 
▪ 8 november 
▪ 15 december  

• Het medewerkersportaal komt eraan dus het is wel van belang. Medewerkers zullen dossiers in het 
Archiefdepot dan ook zelf kunnen opvragen. Harald geeft aan om de toegangen 
(beveiligingsgroepen) best ook nog onder de aandacht te brengen bij de informatiebeheerders. 

• Sarah merkt op dat het handig zou zijn om een overzicht te hebben wie tegen wanneer aan de 
beurt is. 

• Vul de opvolgingstool aan! 
• Enkele aandachtspunten tijdens de migratie m.b.t. beschrijvingen, afkortingen, … worden vermeld 

op de slides.  
o Bv. beschrijvingen met ‘dossier 1 tot 6’ zijn niet wenselijk. Wat je meegeeft als beschrijving, 

is het enige waarop nadien kan gezocht worden om dossiers terug te vinden. 
o Personeelsdossiers: er zijn overdrachtslijsten die bij je eigen entiteit staan, terwijl die 

eigenlijk bij AgO moeten terechtkomen. Geef dit aub door! Anders kan AgO deze dossiers 
niet doorzoeken. 

http://www.vlaanderen.be/informatiemanagement
mailto:jana.vanbouwel@vlaanderen.be
mailto:informatiemanagement@vlaanderen.be
https://www.vlaanderen.be/informatiemanagement/agenda/opleiding-analoge-beschrijvingen-en-archief-overdragen/12-10-2022
https://www.vlaanderen.be/informatiemanagement/agenda/opleiding-analoge-beschrijvingen-en-archief-overdragen/08-11-2022
https://www.vlaanderen.be/informatiemanagement/agenda/opleiding-analoge-beschrijvingen-en-archief-overdragen/15-12-2022
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8 VARIAPUNTEN 

1. Overstap van Dienstverleningsregister naar IPDC. Er zijn afspraken gemaakt met Wegwijs. Van alle data 

die in IPDC staan, is het doel om ze binnen te trekken in het Serieregister. Er is nood aan duidelijkheid over 

het doorgeven van wijzigingen voor IPDC. Harald signaleert bijvoorbeeld dat ze enkel vandaag bestaande 

dienstverleningen willen opnemen. Dat geeft hinder voor het koppelen van ‘historische’ series. 

Actie: HFB zal een voorstel doen richting Digitaal Vlaanderen hieromtrent en zal dit nog aan deze Werkgroep 

bezorgen. 

2. Toekomst van deze Werkgroep? Het idee was al eens eerder geopperd om 2 of 3 keer per jaar een 

werkgroep voor een breder publiek (informatiebeheerders VO en lokale besturen) te organiseren. Daarnaast 

is er een kerngroep nodig van een tiental personen.  

Actie: HFB zal de opties oplijsten in een discussiedocument en dit rondsturen om dit jaar nog tot een 

aanpassing van de werking te komen. Deze nieuwe werking kunnen we dan volgen vanaf 2023. 

3. Er zal een studievoormiddag/kennisnetwerk informatiebeheer georganiseerd worden op 14 oktober over 

‘selectie en waardering’ in het Consciencegebouw. 

4. In aansluiting bij het eerste variapunt: hoe kunnen we omgaan met de historiek van archiefvormers? Zijn 

die vast te leggen in het Organisatieregister/Wegwijs Vlaanderen of elders (het moet een applicatie zijn dit 

het mogelijk maakt om de relaties te definiëren van bv. één op meer (bv. Syntra Vlaanderen is gesplitst over 

meerdere rechtsopvolgers)). Verschillende collega’s geven aan dat er aanzetten hiertoe zijn opgemaakt. Dit 

is geen klein project om deze te consolideren en verder aan te vullen.  

Actie: HFB zal dit eerst intern verder bekijken.  

 

 

 

 


